
 
VÄSTKUSTENS STÖVARKLUBB - LÄNSIRANNIKON AJOKOIRAKERHO r.f.

ÅRSMÖTE 
Den 31.1.2018
ABC i Runsor

Närvarande 23 medlemmar.

1. Mötet öppnades av ordförande Niklas Bäcklund kl. 19.15. Började mötet med en tyst minut för Henrik Gullans och
Aimo Björklund. Saj-Fsk:s representant Matti Palojärvi uppvaktar Sven-Åke Mylläri på sin 50-års dag, Samtidigt 
överräcker VSK-LAK:s ordförande Niklas Bäcklund Bordstandard fråm VSK-LAK sida i samma ärende.

2. Som ordförande för mötet valdes Niklas Bäcklund, som viceordf. Göran Elenius och som sekreterare Kaj Ikola.
Till protokolljusterare (vilka samtidigt fungerar som rösträknare) valdes Bertel Lindholm och Göran Elenius.

3. Konstaterades mötet lagenligt sammankallat och beslutfört. 

4. Föredragningslistan godkändes.

5. Årsberättelsen 2017 framlagds av sekreteraren Kaj Ikola, bokslutet framlagds av kassören Ingmar Smeds samt 
Revisorernas utlåtande framlagds av Sven-Åke Mylläri. 

6. Årsberättelsen 2017 godkändes, samt bokslutet fastställdes.
       Beviljades ansvarsfrihet för styrelsen och övriga redovisningsskyldiga.

7. Medlemsavgiften för år 2019 fastställdes till 15,- € för medlemmar och, 25,- Euro för medlemsföreningar. Som 
funktionärernas kostnadsersättning fastställdes 100,- Euro till ordf. 150,- till kassör och sekreterare.  Km ersättning 
0,25,- /km.
Verksamhetsplan 2018 godkändes. Magnus Kronholm och Janne Korpela tillsätts i listan som överdomare på 
säsongsprov AJOK/KEAJ samt Prisdomarkurs hållare. Nykarleby kommer att ansöka om Säsongsprov BEAJ 2018.
Budget för innevarande verksamhetsår 2018 fastställdes.

8. Till ordförande för föreningen valdes Bengt Lindberg och som viceordförande Guy Björk. Som styrelseledamöter 
Christoffer Björnström, Niklas Bäcklund, Roland Sundfors, Magnus Kronholm, Bo-Erik Långskog.
Niklas Sjöblom, Mauri Korkeamäki är valda sedan ifjol för två år.

9. Till verksamhetsgranskare valdes Sven-Åke Mylläri med Erkki Alavainio som suppleant. 

10.  Andra i möteskallelsen nämnda ärenden.

Uttagning eller direkt DM.
Göran Elenius tog upp sitt förslag som skickats till styrelsen. Antingen direkt DM eller som kvalprov till zon för 
finska stövare. VKF-VKY (Vasa) understöder Göran Elenius förslag. Bengt Lindberg menade att med dessa regler 
så kan endast meriterade hundar delta, alla hundar måste ha en chans att delta. Ingmar Smeds är av den åsikten att 
alla hundar får delta oberoende av ras och meriter. Ärendet väckte många olika åsikter och diskussioner. Årsmötet 
beslöt att hålla direkt Dm och inga uttagningsprov. Årsmötet beslöt även att godkänna styrelsens förslag, alltså 
direkt DM och inga begränsningar angående antal hundar eller ras.

VSK-LAK pengatrafik.
Jorma Kangas tog upp Jakobstadsnejdens jakthundssektion förslag till penningrörelse. Jorma Kangas jämförde 
även VSK-LAK penningrörelse till andra föreningar. Jorma Kangas vill ha förändringar i penningrörelsen i VSK-
LAK. Sven-Åke Mylläri föreslog att vi skulle fortsätta som förut. Ingmar Smeds tog upp styrelsens förslag att 
VSK-LAK står för 10 euro/hund till DM. Pengarnas används till morgonkaffe m.m. Årsmötet beslöt att godkänna 
styrelsens förslag att fortsätta som förut med tillägg att VSK-LAK betalar 10 euro/ deltagande hund till DM 
arrangörerna.



VSK-LAK hemsidor.
Jorma Kangas slutar med att sköta om VSK-LAK hemsidor, hemsidorna behövs även förnyas. Bertel Lindholm 
föreslog att Mikael Holmqvist från Vasa skulle ta över posten. Styrelsen sköter ärendet framåt och frågar Mikael 
Holmqvist om han är villig till posten.

Stövarjaktens dag för ungdomar mellan 12–20 år.
Niklas Sjöblom presenterade förslaget om att ordna en Jaktdag med stövare för ungdomar mellan 12–20 år.
Arrangemanget ordnas i Norr och Söder. VSK-LAK bistår med 200 euro/ arrangör. Styrelsen arbetar vidare med 
ärendet.

11. Övriga ärenden:
Som representant till Kenneldistriktets årsmöte valdes Bengt Lindberg med Magnus Kronholm som suppleant.

       Till valman och Kilpa-domare valdes Magnus Kronholm med Sven-Åke Mylläri som reserv. 
       Till valman och Kettu-Kilpa-domare valdes Ingmar Smeds med Janne Korpela som reserv.
       Till SAJ-FSK styrelse valdes Roland Sunfors som representant och Niklas Sjöblom som suppleant.
       Till SAJ-FSK:s årsmöte valdes Roland Sunfors som representant och Niklas Sjöblom som reserv.
       DM arrangeras av MSK den 06.10.2018
       Räv DM arrangeras av MSK den 17.11.2018.
       Bertel Lindholm visade upp en Klubb-jacka till VSK-LAK. Priset ca. 75 euro/ jacka. Styrelsen arbetar vidare i
       ärendet.

12. Ordförande Niklas Bäcklund avslutade mötet kl. 21.00

Vasa, den 31 januari 2018

_____________________________ __________________________________
Kaj Ikola Niklas Bäcklund
Sekr. Ordf.

Protokollet justerat

_____________________________ __________________________________
Bertel Lindholm                                                                              Göran Elenius
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